
 

Protokoll for årsmøte i Synnfjell hytteeierforening 2023 

Skjærtorsdag 28. mars 2024 kl 10.00. Møtet ble gjennomført på Spåtind fjellhotel. 
65 medlemmer deltok.  

Åpning av møtet: 
Styrets leder Håkon Rem ønsket velkommen. 
Innkallingen ble godkjent, og alle var enige om at møtet var lovlig innkalt. 

Valg av møteleder: 
Håkon Rem ble foreslått. Årsmøtet støttet dette forslaget. 

Valg av referent: 
Tone Ibenholt ble foreslått. Årsmøtet støttet dette forslaget. 

Valg av to personer til å underskrive protokollen: 
Johannes Morken og Mette Kaurin ble foreslått. Årsmøtet støttet dette forslaget. 

Dagsorden for årsmøtet ifølge vedtektene: 

1. Styrets årsberetning 
Håkon Rem la fram styrets årsberetning. 
Årsmøtet tok årsberetningen til orientering. 
 

2. Styrets årsregnskap 
Håkon Rem presenterte regnskapet. 
Dette viser inntekter på kr. 1 727 258 og utgifter på kr. 1 677 243. Det er et 
positivt resultat på kr. 50 015.  
 
Årsregnskapet for 2023 er revidert av revisor Liv Astrid Snellingen. Revisor 
trekker frem forbedringen med at resultatregnskapet nå viser tall for både 
foregående og inneværende års regnskap. 
 
Årsmøtet godkjente regnskapet. 
 

3. Styrets og medlemmenes framlagte forslag innkommet seinest 14 dager før 
årsmøtet 
Det var ingen innkomne saker. 
 



4. Fastsetting av medlemskontingent for 2024. 
Styret foreslår medlemskontingent for 2024/25 holdes uendret på kr. 2 500. 
Innkreving vil bli i november 2024. 
Årsmøtet godkjente medlemskontingent. 
 

5. Budsjett for 2024 
Styrets forslag til budsjett ble lagt frem. Det er ending i noen poster i budsjett i 
forbindelse med opprettelse av nytt løypelag. 
 
Årsmøtet støttet dette forslaget. 
 

6. Valg av styremedlemmer. Valg av leder. 
 
Valgkomiteens (Tore Larsen og Leif Øverland) innstiling til styre: 
Styreleder   Håkon Rem   på valg i 2025 
Styremedlem  Kristin Kopland  på valg i 2025 
Styremedlem  Tone Ibenholt  2 år fram til 2026 
Styremedlem  Kaj Halvorsen  2 år fram til 2026 
Styremedlem  Vidar Karlsen  2 år fram til 2026 
Styremedlem  Gudmund Larsen  2 år fram til 2026 
Valgkomiteens innstiling ble enstemmig vedtatt. 
 

7. Valg av revisor - ikke på valg 
Liv Astrid Snellingen er valgt til 2025 
 

8. Valg av to personer som valgkomité – ikke på valg 
Leif Øverland (er valgt til 2025) 
Tore Larsen (er valgt til 2025) 

 

Årsmøtet ble formelt avsluttet kl 11, og ble etterfulgt av medlemsmøte der det ble 
orientert om nytt løypelag og løypekjøring og om planer for utvikling av Spåtind 
fjellhotell og området rundt hotellet. 

 
 
Valgt av årsmøtet   Valgt av årsmøtet  
 
Johannes Morken  Mette Kaurin 
Sign.    Sign. 


